

:::spoiler git drive sync - sync-to: verslagen/25-26/2025-11-03.md :::

## Vergadering 4

**Aanwezig:** | bestuur | niet-bestuur | | :——- | ———— | | Xander | Vincent |  
| Hannes | Francis. | | Rune | Luniya | | Mathieu | Pieter | | Saturn | | | Nathan  
| | | Lander | | | Tybo | | | Robin | | | Lily | | | Jonas | |

**Niet-aanwezig:** | bestuur | niet-bestuur | | ——- | ———— | | Axel | |

**Locatie:** Kelder

**Datum:** 3-11-2025

Close vorige vergaderingen

## Penning

- Jassen
  - goed ontvangen
  - nieuwe jassen 60 euro, bestaande 15
- Nerf pijltjes
  - huidige pijltjes zijn al veel gebruikt en beetje shit.
  - 13 euro voor 100 pijltjes
  - 500 pijltjes bestellen

## Sysadmin

- Wifi is traag
  - 5Ghz terug aanzetten
    - \* @mstrypst
  - voeg fairness terug toe
    - \* @francis
  - steek /etc/config eens in git pls
    - \* zie pbr project
    - \* @mstrypst
- UDP fixen
  - @axel
  - Idee om een toggle te maken die UDP aanzet
    - \* standaard Ugent netwerk gebruiken



## Events

- We hebben veel geld:
  - @Nathan en @Lander om voor volgend semester al eens na te denken.
  - Eens nadenken wat we hier mee gaan doen zodat we dit effectief gebruiken.
- Announcement inschrijven bowling
  - @lander
  - deze week ergens announcement
- Afterthoughts LAN
  - te weinig pizza en past niet in deliveroo
  - Minecraft: niet 40 mensen op 1 minecraft server steken
    - \* was niet leuk met te veel lagg
  - Trackmania
    - \* niet duidelijk wie server moest draaien
    - \* we zijn aan het kijken om de laatste trackmania te gebruiken ipv nations forever.
      - meer custom map picking nodig: vst2m (winnaar) wilt volgend jaar zelf custom tracks maken
  - Vraag als mensen zich inschrijven om achternaam bij te schrijven.
  - bij shifts rekening houden misschien uitlopen van competities wanneer je verantwoordelijk bent.
  - podium zaal was zeer nice, (wel random mensen die daar kwamen zitten)
  - Niet veel mensen wisten dat er een VR ruimte was
    - \* headsets met vervangbare batterijen?
    - \* terugbrengen was niet zo leuk
    - \* als je het reserveert voor 3 dagen, dan hebben we meer tijd om af te halen en terug te brengen: 80 euro duurder.
    - \* meer borden (geen eet borden) voor richtingaanwijzingen
  - geen frituursnacks meer, veel te rommelig en vettig
- Voorbereiding HortiRoot codenight (zie projecten)
  - Sebiet, (Z project)
- NERF
  - niet haalbaar tegen donderdag, maar goed idee. Voor tijdens de examens ofzo.
- Voorbereiding Keep talking and nobody explodes
  - Nathan is bezig met markdown manual mechanisme te maken, waar mensen markdown kunnen schrijven voor manual.

- Gaan we de repo verplaatsen naar de Zeus org?
  - PR's reviewen voor modules die al gemaakt zijn.
- Voorbereiding vibecodenight
  - Frontend is basically af, backend is Rune nog aan het kijken
  - Concept: soort van leetcode achtige questions en je mag zelf niet programmeren, alles via prompt.
  - maandag ervoor testen met bestuur
- Immich brainstorming
  - mensen default quota van 10G
  - bestuur infinite storage
  - Deze foto's komen niet publiek, maar nog disclaimer toevoegen
- P&J Margot
  - Margot wil bakken, als ze ingredienten terug betaald krijgt, plus intrest
- 3D workshop
  - datum is verzet
  - Jonas heeft geSCAD
  - extra 3D printers (Xander, Saturn, Jonas, [UGS])
  - we hebben budget voor extra filament
  - rollen worden nog beslist

## Projecten

- HortiRoot codenight
  - Blogpost staat online
  - Antwoord op financiële gekregen!
  - we krijgen eten
  - we kopen 2 raspberry pi's plus accessoires
  - er komt network share met de bestanden
  - Jonas vraagt specifiek nog:
    - \* Mss de repo wat rijker maken voor het event. Een skelet maken met de requirements voor elk component;
    - \* Al wat issues maken op de repo
- Prime website en COMA
  - extra geld via STUW
  - static site maken
  - ze willen events, bestuur, archief (mss formulieren ma das beu en das makkelijker via andere kanalen)
  - ze willen soort van CTF (~COMA) voor eind november (wij hebben niks beloofd)

- codenightje doen (op een avond is het wss af)
- Hydra
  - studenten welzijn workshops promoten
    - \* <https://www.ugent.be/student/nl/welzijn-gezondheid/wel-in-je-vel/trainingen.htm>
    - \* nieuwe tab maken met info
    - \* originele site met info is makkelijk te scrapen (response is als json)
    - \* niet mogelijk voor Boost your mood week (want al dat werk mindert onze mood)
- 12UL next gen UWB systeem
  - Idee van Robin en Jasper
  - Bedoeling is dat we dat systeem in beperkte mate (1 of 2 batons) kunnen demo'en naast het huidige systeem om te evalueren
  - Voordeel is dat we centimeter level accuracy distance hebben tot de beacons, dus veel accuratere positie en veel minder foutcorrectie en heuristiek nodig
  - als we genoeg beacons hebben kunnen we zelf ons eigen semi GPS systeem maken en
  - Mail voor sponsoring van proof van concept van UWB modules naar dekimo staat klaar
  - Rest van bestuur vind dat 12Urenloop comité contacteren hierover beter is.
  - Mail naar 12Urenloop comité is verstuurd
  - In ruil zetten we hun logo en naam op de site en blogpost erover
  - vragen we nu al voor PoC, of wachten we voor een full system, tis maar ~150
  - we kunnen vragen aan 12UL voor het budget (verkoop het: veel betere positie, minder fouten, betrouwbaarder, accurater, meer statistiek/data)
  - mensen zagen om rondjes
    - \* Heel voorzichtig iets op live site zetten van waarschuwing dat de live site een extrapolatie is?
    - \* Beter afspreken met crew hoe we omgaan met vragen over rondjes
    - \* Jonas is voor grafieken afprinten voor de zagers
    - \* Als we iets vrijgeven, toon altijd een reeks metingen, geen exacte tijden geven, zo accuraat is de meting niet
  - hannes vertrouwt ons systeem meer dan een bende bier-drinkende, turvende studenten

## Kelder

- Frigo
  - Touchscreen is net kapotgegaan (git blame francis.)
    - \* na vergadering kijken
  - Mqtt: Zit een vage bug in tap
    - \* 1 op 100 keer als er een item niet gepurchased word
  - Tap jackpot roulettewiel op de ledstrip coming soonr (probably not
  - Tap
- Per-user pbr in kelder via http pagina
  - Projectje van Francis., Axel, Jonas
  - Kan misschien ook als portaal dienen naar andere kelder apps/infra
- Ledstrip frontend v3
  - jmns wil nieuwe frontend maken voor ledstrip
- Github/tea notifications
  - iemand gaat hier gewoon eens aan moeten werken

## Algemeen

- Blogpost van de maand
  - We hebben al een template, idee is dat iedereen van bestuur dit zelf aanvult.
- i18n
  - 2 versies van de site builden (nl/en)
- Stickers
  - Alle zeus stickers zijn verdwenen, dus we gaan die eens moeten zoeken
  - Stickers met zeus penguin
  - @runo
- CeneKWIS
  - Rune, Xander
- Partnership opportunity 2025/2026
  - skip

## Volgende vergadering

01/12/2025